
 

 

ZÁPIS Z JEDNÁNÍ KOMISE VZDĚLÁVÁNÍ A MLÁDEŽE 

DNE 10.1.2023 

10:00, sídlo ČF, Lomnického 1705/5, 140 00  Praha 4 

Přítomni: L. Dolejš, Z. Svobodová, J. Diblík, L. Grundler, P. Jindra,  J. Jakoubek, D. Franzeová (osobně), B. 

Chomek, P.Neumaier (telekonferenčně) 

 

Na úvod jednání L. Dolejš informoval o změnách, kdy představil Z. Svobodovu jako nového garanta KVM (místo 

J. Jirovského). Pravidelným účastníkem jednání bude taktéž J. Jakoubek. L. Dolejš informoval o některých 

plánech Komise pro tento rok (Koncepce, start dívek v chlapeckých kategoriích, dodržování standardů 

v regionálních soutěžích, rozměry hřišť, atd.). Diskutovány některé skutečnosti z regionů. L. Dolejš taktéž 

ohodnotil společnou část jednání s KRP. 

 

1. Připomínkování materiálů 

Materiály diskutovány bez připomínek.  

Komentáře k Akčním listům budou diskutovány napřímo s KRP. 

 

2. Důležité body z jednání celostátního VV 

L. Dolejš informoval o důležitých bodech z jednání celostátního VV ČF. Diskutovala se mimo jiné tato témata: 

NSA (nový předseda); MŮJ KLUB; shrnutí reprezentačního cyklu a na něj navazujících seminářů (účast J. Berky); 

projekt kamer do hal (zápasy juniorské a dorostenecké ligy); téma vztahu ČF spolek vs. ČF s.r.o., informace o 

IFF (účast F. Šumana). 

 

3. Vyhodnocení KTM 2022 (J. Jakoubek) 

L. Dolejš krátce informoval o KTM a následně předal slovo J. Jakoubkovi. J. Jakoubek na spuštěné prezentaci 

informoval o průběhu a vyhodnocení KTM 2022. Pozitivní přínos KTM ve více směrech – obroušení hrany mez 

oddíly v jednotlivých částech ČR (prolínání, vytváření vztahů), shlukování TOP hráčů a trenérů. Za dobu trvání 

KTM již vytipovaná osvědčená pořadatelská místa (např. Kutná Hora, Skuteč). J. Jakoubek informoval, že je o 

pořadatelství KTM velký zájem i mezi dalšími oddíly (možné lokality pro budoucí KTM). V regionu práce 

s druhým sledem hráček/hráčů. 

 

Úkol: zmapování akcí v jednotlivých regionech (jaký typ akcí pořádají, s jakými kategoriemi pracují, zapojení 

trenérů, atd.). Zodpovídá: D. Franzeová. Termín: 14.2.2023. 

 

4. ODM 2024  - návrh věkové kategorie (ročníků) účastníků (vytvoření materiálu pro VV ČF) 

KVM na předchozím jednání navrhla pro účast na ODM 2024 ročníky 2009 – 2010 (kategorie starších žáků) a 

2011 – 2012 (kategorie mladších žáků). Na lednové jednání VV ČF bude připraven materiál s odůvodněním 

těchto vybraných ročníků účastníků.  

 



 

 

 

5. Mistrovství regionálních reprezentací starších žákyň – návrh podoby turnaje 

Téma dlouze diskutováno. Z. Svobodová informovala o počtech družstev starších žákyň v jednotlivých 

regionech. D. Franzeová informovala o předběžné kalkulaci v případě dvoudenního turnaje včetně 2 nocí 

ubytování. Prvotní návrh turnaje pro dívky - 8 družstev, dvoudenní turnaj s přespáním na 2 noci. Co je cílem? 

Vykompenzovat, že dívky nemohou startovat nad ODM 2024. Diskutováno, zda uspořádat jiný formát akce než 

dvoudenní turnaj (formát KTM, soustředění, atd.). 

Úkol: příprava návrhu podoby akce pro dívky. Zodpovídá: Z. Svobodová, J. Jakoubek. Termín: 14.2.2023. 

 

6. Školské projekty – aktuální informace 

D. Franzeová informovala o průběhu školských projektů, v současnosti probíhají turnaje krajských finále. 

Součástí projektu Subterra Cup je stejně jako v loňském roce střelecká soutěž.  Krátce diskutováno téma změny 

harmonogramu (leden – červen) pro projekt ČEPS cup. Projekt má stále vysoký potenciál a je potřeba ho více 

využít (větší zapojení oddílů do pořádání, zapojení oddílů PP3, napojení na kampaň, napojení na vzdělávací 

systém, atd). Z důvodu minimalizace dublování termínů s AŠSK informovat regiony o podobě školských soutěží 

a harmonogramu včas (ideálně červen).  

 

7. Informace z oblasti trenérského vzdělávání (licence A, atd.) 

J. Třískala informoval o nástupu koordinátora vzdělávání V. Paula k 1.1.2023. V současnosti připraveny 

vzdělávací akce na leden (informace byly součástí newsletteru). Na konec ledna naplánována akce 

s reprezentačními trenéry (výběrový systém, prozatím přihlášeno 11 lidí; informace o akci zaslána trenérům, 

sekretářům oddílů a taktéž v newsletteru). Diskutovány možné důvody nižšího zájmu o akci. J. Třískala 

informoval o současném stavu příprav trenérské licence A (spolupráce s hokejbalem; zapracovány připomínky; 

finální podoba sylabů – dopracovány výstupy předmětů). Návrh licence A bude představen na lednovém 

jednání VV ČF a setkání hejtmanů v Pardubicích. 

 

8. Diskuze  

J. Diblík – možnost nastupování starší žákyně a mladší, které jsou první ročníky v kategorii, mohly hrát mladší 

ročníky kluků. Diskutováno. Změna věkových kategorií není v krátkodobém horizontu momentálně téma. 

 

9. Závěr jednání 

Termín příštího jednání 14.2.2023 od 10:00. 

 

 


